
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 24.04.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 

- Da det er så sent ut i skoleåret velger vi å avlyse elevrådssamlinga. Grunnen til dette er 

at vi ikke har all planlegginga klar, og i tillegg til dette kan det bli vanskelig å komme 

fram til en dag det passer for alle.  

 
 


